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Onderwerp:   

BOUW WINDMOLENS IN LANSINGERLAND VAN DE BAAN? 

 

Het college wordt verzocht de volgende vragen schriftelijk te beantwoorden: 

 

Schriftelijke vragen 

1. Is het college op de hoogte van de nieuwsbrief 8 van Nieuwe Lansinger Stroom van 

december 2018 waarin werd bericht dat Lansingerwind “onder de huidige 

omstandigheden geen mogelijkheden ziet voor ontwikkeling van windmolens in 

Lansingerland”? 

2. Zo ja, klopt het bericht dat wethouder Abee in het overleg met Lansingerwind heeft 

aangegeven dat “er ook door hun (college) geen verdere stappen konden worden 

ondernomen om windmolens op korte termijn ruimtelijk te kunnen inpassen op Bleizo & 

Prisma”? 

3. Zo ja, waarom is de raad hierover niet tijdig geïnformeerd? 

4. Zo ja, wat betekent deze uitspraak van het college voor de ontwikkeling van 12 MW 

windenergie in Lansingerland? Kan nu nog voldaan worden aan de in 2017 en 2018 ter 

zake genomen raadsbesluiten en de afspraken met  de provincie Zuid-Holland?  

Toelichting: 

De nieuwsbrief 8 van Lansinger Stroom van december 2018 bevatte een opvallend bericht over 

de stand van zaken met betrekking tot de bouw van windmolens in Lansingerland. Het was de 

bedoeling dat Lansingerwind samen met Eneco windmolens zou gaan ontwikkelen op de Bleizo & 

Prisma terreinen. Lansingerwind berichtte dat de locaties die overbleven, precies staan in het 

gebied dat wordt verkend als mogelijke woningbouwlocatie. Eneco is vervolgens afgehaakt. Toen 

bleef alleen Lansingerwind over. Agrarische ondernemers bleken niet te willen meewerken aan 

de ontwikkeling van windmolens in het gebied.  



Verantwoordelijk wethouder Abee gaf vervolgens aan dat “er ook door hun geen verdere 

stappen konden worden ondernomen om windmolens op korte termijn ruimtelijk te kunnen 

inpassen op Bleizo/Prisma”. Lansingerwind concludeerde dat zij “onder de huidige 

omstandigheden geen mogelijkheden zien voor ontwikkeling van windmolens in Lansingerland”. 

Zij vinden dit zeer betreurenswaardig, zeker gezien de inzet en tijd die zij in dit project hebben 

gestoken. De provincie Zuid-Holland is door hen op de hoogte gesteld. 

Bijna een jaar geleden stelde de raad het gemeentelijke beleids- en toetsingskader windenergie 

vast. Met de provincie is toen afgesproken dat Gedeputeerde Staten haar vergunningverlenende 

bevoegdheid aan het college van burgemeester en wethouders van de gemeente Lansingerland 

overdraagt en dat de gemeente Lansingerland  12 MW windenergie zal realiseren. Deze opgave is 

eveneens geborgd in de Routekaart Windenergie die op 7 juli 2017 door de raad is vastgesteld. 

De gemeente heeft de rol van facilitator in het proces.  

Gelet op  het bericht van Lansingerwind lijkt het onzeker of Lansingerland de beloofde 12 MW 

windenergie wel zal gaan leveren. Is de bouw van windmolens in Lansingerland nu van de baan? 

Buiten Bleizo & Prisma zijn er geen alternatieve locaties beschikbaar. Het bericht van 

Lansingerwind vraagt dan ook om opheldering van de zijde van het college van Lansingerland.  

 

 

Ondertekening en naam, Sam de Groot en Petra Verhoef, PvdA fractie  

 

 

 

 
Wijze van indienen van schriftelijke vragen:  
de vragen worden bij de voorzitter van de raad ingediend (…)  
(art. 37, derde lid Reglement van orde van de raad). 

 


